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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia Jacka Paszkiewicza

Szanowny Panie Prezesie!
Ostatnio zbulwersowa³a mnie wiadomoœæ zamieszczona w jednej z gazet. Opublikowany artyku³ do-

tyczy³ doœæ kuriozalnego sposobu rozliczania operacji, a problem opisany by³ na podstawie praktyki
stosowanej w szpitalu dzieciêcym „Górka” w Busku-Zdroju. Podawany przez prasê przyk³ad jest taki, ¿e
konieczne jest przeprowadzenie dwóch osobnych operacji nóg, pomimo ¿e dane schorzenie mog³oby zo-
staæ usuniête podczas jednej operacji. Szpitale postêpuj¹ tak, aby otrzymaæ ca³kowite refinansowanie
zabiegu.

Uwa¿am, ¿e usuniêcie tego absurdu pozwoli³oby NFZ zaoszczêdziæ niepotrzebnie tracone œrodki fi-
nansowe, a co najwa¿niejsze, pacjentowi unikn¹æ dodatkowego bólu, skróciæ czas jego leczenia i u³at-
wiæ rehabilitacjê. Tego typu sytuacja nie powinna mieæ miejsca, poniewa¿ wyd³u¿a to i tak d³ug¹ kolejkê
oczekuj¹cych na operacjê b¹dŸ zabieg. NFZ, zamiast szukaæ tañszych i skuteczniejszych sposobów le-
czenia, przez swoje zaniedbanie nara¿a pacjenta i szpital na wiele niedogodnoœci.

W zwi¹zku z tym mam pytania.
Czy opisana przeze mnie sytuacja jest odosobniona czy te¿ jest to sta³a praktyka szpitali wymuszona

procedurami narzuconymi przez NFZ?
Czy, a jeœli tak, to w jaki sposób, NFZ na bie¿¹co monitoruje system rozliczeniowy i wy³apuje b³êdy

w nim?

Z wyrazami szacunku
Tadeusz Gruszka




